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Székelyföld sajátos természetföldrajzi adottságai révén sok ideutazó turista kedvenceként van
számon tartva. A minőségi vendéglátás fenntartásához azonban a természet szépsége nem
elegendő. Sok helyszínen nagyon elkel a fejlesztés, szükséges a korszerűsítés. Hargita és
Kovászna megye elöljárói által kidolgozott Borvizek Útja projekt egyaránt hozzájárul majd a
vendégek komfortjának megteremtéséhe és a lokális kisközösségek integrált fejlesztéséhez.

  

A munkálatok üteme mégsem olyan léptékű, amilyenre számítottak a tervezők és a majdani
haszonélvezők. A napokban az is nyilvánvalóvá vált, hogy két hónapos – azaz novemberi –
átadási határidő módosításra került sor. Az érintett helyszínek lakói ezalatt bizakodva várják a
minőségi változásokat.
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Székelyudvarhely közvetlen közelében található Szejkefürdő azon egykori fürdőhelyek egyike,
amely mindmáig megőrizte turistacsalogató jellegét. Főként a „legnagyobb székelyként"
emlegetett Orbán Balázs sírja, valamint a tizenöt székelykaput számláló szabadtéri kiállítás
képez attrakciót, újabban pedig a Borvízmúzeum is fontos látogatási célpontként tartható
számon.

  

A nagy múltú fürdőtelep azonban ennél több potenciált rejt. A Borvizek Útja projekt keretébe
tervezett fejlesztések során lényeges előrelépés re lehet számítani. Bunta Levente,
Székelyudvarhely polgármestere kérdésünkre részletesen beszélt arról, hogy – bár megkésve,
de szerződés révén kötelezve – a kivitelező cég milyen fejlesztéseket végez el Szejkefürdőn.
Arról is értekezett, hogy milyen követendő fő irányvonalat tart fontosnak a turizmus terén.

  A Miklós Zoltán által jegyzett interjút a Korunk weboldalán olvashatják, ide kattintva   
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